



ظفار للأغذية والاستثمار (ش.م.ع)

Salalah :30/12/2025

صلالة: 30/12/2025

Share swap between Dhofar Foods and Investment Company SAOG and Dhofar International Development and Investment Company SAOG

Further to the disclosure dated December 24, 2025, and pursuant to Article (43) of the Clearing and Settlement Regulations issued by the Financial Services Authority (FSA) vide Decision No. 75/2022, which states: "The Company shall undertake the transfer of ownership of securities for the following operations exempted from trading - Clause 19: Transfers related to Swap Transactions," and with reference to Article 2, Paragraph (b) of the Takeover Regulations issued by Decision No. 2/2019, and the Share Swap Agreement concluded between us and Dhofar International Development & Investment Company SAOG, and following the approval of the Board of Directors of both companies (which are investment decisions covered by Article 295 of Decision No. 1/2009 issued by the FSA "Executive Regulations of the Capital Market Law"), Dhofar Foods and Investment Company SAOG would like to clarify the following:

- 1- The acquired shares (transferred to us) in Dhofar University SAOC (a closed company not traded on the exchange) were valued at book value as per the latest audited financial results (fiscal year ended August 31, 2025) at an amount of OMR 4,475,112 for 1,518,031 shares, representing a 19% stake.
- 2- The shares transferred from our company (divested) in Dhofar Poultry SAOC (a closed company) were valued at cost as per the company's records at OMR 3,481,709 for 4,885,333 shares.
- 3- Correction: The transfer of a 0.52% stake owned by Dhofar Foods and Investment Company SAOG in Salalah Mills Company SAOG to Dhofar International Development & Investment Company SAOG, equivalent to 325,245 shares at the market price on the date of the swap, instead of the previously disclosed percentage.
- 4- The remaining shares previously disclosed were transferred at their market value on the date of the swap, as they are shares listed on the stock exchange.

تبادل أسهم بين شركتي ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع.ع و ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع

إلهاقاً بالاصفاح بتاريخ 24 ديسمبر 2025، واستناداً إلى نص المادة (43) من لائحة تنظيم المقاومة والتسوية الصادرة من هيئة الخدمات المالية بالقرار رقم 75/2022، والتي تنص على "تتولى الشركة تحويل ملكية الأوراق المالية للعمليات الآتية المستنثة من التداول - البند 19 "التحويلات الخاصة بصفقات المبادلة""، وإلى المادة 2 الفقرة (ب) من لائحة الاستحواذ الصادرة بالقرار رقم 2 لسنة 2019، واتفاقية تبادل الأسهم المبرمة بيننا وبين شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع، وبعد موافقة مجلس إدارة الشركات (وهي قرارات استثمارية مشمولة بنص المادة 295 من القرار رقم 1 لسنة 2009 الصادر عن هيئة الخدمات المالية "اللائحة التنفيذية لسوق رأس المال")، تود شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع. توضيح ما يلي:

تم تقييم الحصص المستحوذ عليها (الممنوعة إلينا) في جامعة ظفار ش.م.ع.م (شركة مغلقة) بالقيمة الدفترية حسب آخر نتائج مالية مدققة (السنة المالية المنتهية في 31 أغسطس 2025) بمبلغ وقدره 4,475,112 ريال عماني لعدد 1,518,031 سهم، وتمثل نسبة 19%.

تم تقييم الحصة الممنوعة من شركتنا (المتنازل عنها) والخاصة بشركة دواجن ظفار ش.م.ع.م (شركة مغلقة) حسب التكلفة في سجلات الشركة بمبلغ 3,481,709 ريال عماني لعدد 4,885,333 سهم.

تصحيف: نقل ما نسبته 0.52% من حصة شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع.ع المملوكة لها في شركة مطاحن صلاله ش.م.ع.ع إلى شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع، وهو ما يعادل 325,245 سهم وبسعر السوق في تاريخ المبادلة، وذلك بدلًا عن النسبة المفصحة عنها سابقاً.

تم نقل باقي الأسهم التي تم الإفصاح عنها سابقاً بقيمتها السوقية في تاريخ المبادلة، باعتبارها أسهم مدرجة في البورصة.

تؤكد الشركة أن هذه الإجراءات تأتي ضمن خطة إعادة هيكلة الاستثمارات لتعزيز المركز المالي للشركة بما يخدم مصلحة المساهمين.

وتفضلوا يقيوں فائہ، الاحترام،

عبدالله زاهر العلوى
أمين سر الشركة



Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverage
C.R: 2017520, P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713

قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر
س.ت. ٢٠١٧٠٣، ص.ب: ١٤٣٢
صالحة: ٢٠٢١ - سلطنة عمان
هاتف: ٩٦٨٦٣٣٣٧٥٩٣ - فاكس: ٩٦٨٦٣٣٣٥٥٨٣
م.ن.س: ٢٣٣٣٣٥٥٨٣ - OM: ٧٧٦٦٠٠٠٢٢٢